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Drazí přátele a příznivci kaleidoskopu, těšíme se opět na setkání s vámi a 
máme připravena dvě rozsáhlá témata.

Těšíme se, Libor, Mojmír + Jirka

Kalejdoskop 30

Dynamika současných společenských 
změn se výrazně urychluje – 
vybíráme to nejzajímavější

(verze 3)  / VIDEO:
SVCS 2025-07-03 Pořad „Kalejdoskop 30“



  

Snažíme vybírat zajímavosti 
ze společenského dění a pomocí 
z nich vytvářet celistvý obraz agendy, 
která se snaží ovládnout vědomí 
lidských bytostí.

Skládání střípků 
do celistvé mozaiky



  

Články 
od Libora ...



  

Číňané se rozhodli nechat USA zbankrotovat: 
Thorium

Čína zahájila další energetickou revoluci, když spustila první jaderný reaktor na 
světě poháněný thoriem. Thoriové reaktory jsou navrženy tak, aby odolaly 
roztavení jádra, a jsou tak bezpečnější než tradiční uranové reaktory.
Thorium je hojnější prvek než uran a při jeho použití vzniká méně radioaktivního 
odpadu. 
Číňané jsou také velmi ochotní obchodovat za antigravitační a další tajné špičkové 
technologie, které si vojensko-průmyslový komplex přivlastňuje.
~~~
Zdroj: https://tadesco.org/cinane-se-rozhodli-nechat-usa-zbankrotovat

Čistá energie na 6 000 let? Čína má thoriový 
reaktor, o kterém se na Západě nemluví
  Čína nedávno objevila „nekonečné zásoby“ thoria.
  Nekonečný zdroj energie
  Asijská země může být zabezpečená na tisíce let.

https://tadesco.org/cinane-se-rozhodli-nechat-usa-zbankrotovat/


  

PETRODOLAR
 A STÁTNÍ 

PETRODOLARO
VÉ DLUHOPISY

Výtažek z původního 
článku

Kupujeme ropu – perpetum mobile petrodolaru – díl I.
Země celého světa si kupují u FEDu petrodolary a nakupují za ně arabskou ropu. Arabové poté tyto peníze 
ukládají v bankách USA. A aby se to celé zjednodušilo, tak americká vláda vydává tzv. dolarové dluhopisy, které 
jsou plně a bez jakýchkoliv omezení směnitelné za arabskou ropu. Je tak možné vzít americký státní dluhopis a 
nakoupit s ním ropu od Arabů bez potřeby mít v ruce bankovku dolaru. Ale proč by to někdo platil dluhopisy? V 
tom je totiž ten trik. Petrodolar a státní petrodolarové dluhopisy jsou jako perpetuum mobile, které ale potřebuje 
ropu. Když totiž od Arabů nakoupíte ropu za americké státní dluhopisy, tak z jejího prodeje nemusíte v USA 
odvádět daně ze zisku za její prodej rafinériím. 
Zatímco když od Arabů koupíte ropu za dolar, žádné osvobození od daně ze zisků z prodeje ropy rafinériím v 
USA se na vás nevztahuje. Takže v praxi to funguje tak, že každé 1. pondělí nového kvartálu se stojí před 
FEDem fronta na nově vydané americké státní dluhopisy. A to proto, aby s nimi obchodníci mohli nakoupit od 
Arabů ropu a potom ji prodávat se ziskem bez daně rafinériím v USA s pohádkovým výnosem. A máte odpověď 
na to, proč je americký státní dluh prakticky donekonečna nafukovaný, ale pořád nepraskne a pořád se stojí 
fronty na tyto dluhopisy. Je to kvůli ropě od Arabů. Je to vlastně perpetuum mobile. 
Ropa se spálí, zrafinuje, spotřebuje ve fosilních autech a v průmyslu. A jak je nádrž prázdná, celý proces se 
zopakuje – americká vláda zatleská, že nádrže jsou prázdné, takže je možné znovu navýšit státní deficit a vydat 
nové dluhopisy. Ty odkoupí znovu FED a poskytne vládě další a ropou kryté dolary. FED dluhopisy vezme a 
prodá je zájemcům ve frontě o arabskou “dluhopisovou” ropu osvobozenou od daní v USA. 
Obchodníci pak běží s dluhopisy za Araby a kupují za ně od nich ropu. Tu prodají rafinériím v USA a zisky z 
prodeje ropy jsou osvobozeny od daně, protože ta ropa byla pořízena pomocí amerických státních dluhopisů a 
nikoliv běžnými penězi. Prostě hotové perpetuum mobile. 
~~~

Zdroj: https://aeronet.news/mirove-rozhovory-mezi-ruskem-a-ukrajinou-zacnou-okamzite-oznamil-to-donald-trump-po-skonceni-vice-nez-
dvouhodinoveho-telefonickeho-rozhovoru-s-vladimirem-putinem



  

PETRODOLAR
 A STÁTNÍ 

PETRODOLARO
VÉ DLUHOPISY

Výtažek z původního 
článku

Kupujeme ropu – perpetum mobile petrodolaru – díl II.
Čím více se v západním světě prosazuje Green Deal, tím méně ropy se prodá, což ohrožuje funkčnost tohoto 
perpetaa mobile. A protože globalisté chtějí rozložit USA zevnitř, zaútočili právě na petrodolar a americké 
petrodolarové dluhopisy zbraní zvanou Green Deal. 
Začali prosazovat zelené nesmysly, bláboly o ekologii, emisní povolenky a ve výsledku se měla přestat používat 
ropa. K čemu by to vedlo? Kromě takové “podružnosti” jako je regrese civilizace a úpadek západního blahobytu 
by to znamenalo kolaps americké ekonomiky, která spočívá na deficitním modelu financovaném 
petrodolarovými dluhopisy navázanými na arabskou ropu.

Snížení spotřeby ropy ve světe v důsledku Green Dealu je tak oním pískem přisypaným do soukolí amerického 
petrodolaru. A proto po 108 letech mají USA snížený rating. Obchod s americkými dluhopisy se totiž zpomaluje. 
Proto USA potřebují zdroje a suroviny, oživit ekonomiku. 
A proto Trump volal Putinovi, a ne obráceně. Volá ten, kdo je v tísni, kdo něco potřebuje. Kdo nic nepotřebuje, 
nikomu nevolá. Taková je realita a skutečný konceptuální závěr pondělního telefonátu mezi Trumpem a 
Putinem. 
~~~

Zdroj: https://aeronet.news/mirove-rozhovory-mezi-ruskem-a-ukrajinou-zacnou-okamzite-oznamil-to-donald-trump-po-skonceni-vice-nez-
dvouhodinoveho-telefonickeho-rozhovoru-s-vladimirem-putinem



  

DEMOKRATICKÉ 
– SVOBODNÉ 

VOLBY

Výtažek z původního 
článku

Rumunské volby byly ukradeny za pomoci 18 milionů zapsaných voličů 
v 19-milionovém Rumunsku, z nichž 1,7 milionu bylo dokonce po smrti! 
Na seznamech voličů tak museli být nezletilí, kteří zajistili pro-evropskému 
kandidátovi podezřelé vítězství!
Volby tak byly Simionovi jasně ukradeny stejně jako Donaldu Trumpovi v USA v roce 2020. Na seznamech voličů bylo 
95% občanů Rumunska a 1,7 milionu mrtvých! Volební tým Simiona totiž již minulý týden identifikoval v oficiálních 
seznamech voličů na 4 miliony mrtvých voličů zapsaných v seznamech. Po upozornění volební komise došlo k odstranění 
části mrtvých voličů ze seznamu, ale ne všech, protože v neděli ráno v den druhého kola voleb totiž George Simion 
oznámil, že v databázi ústřední volební komise se stále nachází 1,7 milionu mrtvých voličů.
Dočasný premiér, ministr vnitra i zahraničí to označili za dezinformaci, ale nedokázali vysvětlit a ani odpovědět, proč na 
seznamu voličů do 2. kola prezidentských voleb je neuvěřitelných 18 milionů zapsaných voličů. Proč je to neuvěřitelné? 
Protože Rumunsko má jen 19 milionů obyvatel. Tedy skoro 95% všech obyvatel Rumunska, včetně kojenců a batolat bylo 
zapsáno v seznamech voličů do 2. kola prezidentských voleb.
Na konzulátech v USA nebo v některých zemích EU volilo malé procento George Simiona, v absolutních číslech např. 12 
lidí z celkem 130 voličů, kteří přišli na daný okrsek na konzulátu. Jenže pro Simiona fyzicky na okrsku hlasovaly více než 
4 desítky domluvených kamarádů a přátel z Whatsappu. Někdo tak na těch ambasádách prostě zničil či nezapočetl 
všechny hlasovací lístky pro Simiona.
Zakladatel Telegramu Pavel Durov trvá na svých tvrzeních, že na něj francouzská zahraniční zpravodajská služba tlačila, 
aby cenzuroval konzervativní hlasy v Rumunsku, v Moldavsku a na Ukrajině na své platformě, a odmítl jejich údajné 
obavy z prosazování práva jako “manipulační taktiku“. V neděli Durov obvinil šéfa Generálního ředitelství pro vnější 
bezpečnost (DGSE) Nicolase Lernera, že ho požádal, aby před druhým kolem prezidentských voleb v zemi zrušil 
rumunské kanály Telegramu. Pavel Durov navíc v úterý večer na Twitteru prohlásil, že je připraven přijet do Rumunska a 
svědčit před soudy, že na něj francouzská rozvědka naléhala, aby před 2. kolem rumunských prezidentských voleb 
zablokoval rumunské opoziční kanály na Telegramu v čele se Simionovým hnutím AUR. 
Letošní volby v ČR počátkem října do poslanecké sněmovny proběhnou vůbec poprvé za použití korespondenčních 
hlasů. Ta čísla, která přijdou a začnou padat z koesponďáků do slosovacího osudí, ta budou k neuvěření. 
~~~

Zdroj: https://aeronet.news/rumunske-volby-byly-ukradeny-za-pomoci-18-milionu-zapsanych-volicu-v-19-milionovem-rumunsku-z-nichz-
17-milionu-bylo-dokonce-po-smrti-na-seznamech-volicu-tak-museli-byt-nezletili



  

NOVÁ 
GENERACE

 – STÁLE JEŠTĚ 
ČEŠI?

Výtažek z původního 
článku

Program “Nová Rodina” a rodičovská pro ukrajinské ženy, aby zvýšily 
porodnost v ČR
To je realita dnešní Ukrajiny a nápad neziskovky Člověk v tísni podpořený ze strany českého ministra práce a 
sociálních věcí Mariana Jurečky, že bude ukrajinským ženám v ČR vyplácet rodičovskou na zvýšení 
porodnosti [1], pouze potvrzuje, že s návratem Ukrajinců do té zhroucené země na východ od slovenských 
hranic se prostě už vůbec nepočítá. Naopak, vládní koalice Petra Fialy má podle našeho zdroje děsivý plán 
nazvaný “Nová Rodina” a naše redakce na něj byla před časem upozorněna. O co se jedná? Strany vládní 
koalice prý podle tohoto informačního materiálu usilují o prodloužení války na Ukrajině ještě alespoň o 2 roky 
proto, že uprchlíci z Ukrajiny podle zákona o nabývaní českého občanství budou moci zažádat o české 
občanství po únoru 2027, tedy 5 let poté, co získali v ČR automaticky trvalý pobyt při získání azylového 
povolení. Prostě každý cizinec pocházející ze země mimo EU má nárok na české občanství po 5 letech 
trvalého pobytu.
Očekává se, že prakticky půl milionu ukrajinských voličů zajistí stranám tzv. Pětikoalice už natrvalo výhry ve 
všech volbách po roce 2027. A z těch několika stovek tisíc Ukrajinců se stanou voliči současné vládní koalice. 
Dokonce už začala masírka a TV Nova ve středu vypustila propagandistický materiál z Jurečkovy dílny na 
MPSV o tom, že bez Ukrajinců se česká ekonomika prý neobejde, že jsou přínosem, a proto je nutné 
ukrajinským ženám přiznat rodičovskou na zvýšení jejich porodnosti. Klasická prefabrikace veřejného mínění 
skrze veřejnou objednávku. Není to pravda, že se ČR bez Ukrajinců neobejde. Jen se bez nich “neobejdou” 
vykutálení zaměstnavatelé v ČR, především nenažraní developeři, protože ti platí Ukrajincům na stavbách 
menší mzdy, než o kolik by si na stejné pozici řekl Čech. To je celé! Takže “Nová Rodina” je prý program 
integrace Ukrajinců natrvalo do české společnosti.
~~~

Zdroj: https://aeronet.news/ukrajina-podle-arestovice-zanikne-do-5-az-7-let-v-soucasnych-hranicich-protoze-putin-nedovoli-pokracovani-
projektu-anti-ruska-na-svych-hranicich-a-jeho-slova-potvrdil-dmitrij-medvedev-v-petrohradu



  

GUMOVÝ
– PENDREKOVÝ 

ZÁKON

Výtažek z původního 
článku

„KSČM nikdo nikdy neumlčí.“ Za propagaci komunismu trest. Úder zpět
30.05.2025 Poslanecká sněmovna dnes přijala návrh trojice vládních poslanců k novele trestního zákona, 
podle níž bude propagace komunismu trestná stejně jako v případě nacismu. Návrh přijali všichni vládní 
poslanci a Piráti, zatímco opozice byla většinově proti. „Pravdu ale nelze umlčet ani zakázat. KSČM nikdo 
nikdy neumlčí,“ reagoval mluvčí KSČM a lídr hnutí STAČILO! v Pardubickém kraji Roman Roun.
„Kdo založí, podporuje nebo propaguje nacistické, komunistické a jiné hnutí, které prokazatelně směřuje 
k potlačení práv a svobod člověka, nebo hlásá rasovou, etnickou, národnostní, náboženskou či třídní zášť 
nebo zášť vůči jiné skupině osob, bude potrestán odnětím svobody na jeden rok až pět let,“
~~~

Zdroj: www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-KSCM-nikdo-nikdy-neumlci-Za-propagaci-komunismu-trest-Uder-zpet-774653



  

Projekt 2025

Výtažek z původního 
článku

Projekt 2025, ve Spojených státech amerických také známý jako „2025 Presidential 
Transition Project“, je iniciativa koordinovaná konzervativním think tankem Heritage 
Foundation. Cílem iniciativy je propagovat a prosazovat konzervativní a pravicové politiky, 
které postupně změní federální vládu USA a konsolidují výkonnou moc pod Donaldem 
Trumpem, kterého chtěli prosadit ve volbách prezidenta roku 2024.[1] 
Cíle a implementační plány Projektu 2025 jsou popsány v devítisetstránkovém dokumentu 
Mandate for Leadership: The Conservative Promise. 
Projekt mj. počítá se sjednocením výkonné moci pod prezidentem, překlasifikováním tisíců 
vedoucích pozic ve federálních úřadech coby funkcionářů jmenovaných prezidentem, což 
by je přímo podřídilo prezidentovi. Podle autorů to povede k posílení efektivity a odstranění 
toho, čemu říkají „liberální byrokracie“.[2] Dalším cílem iniciativy je změna společnosti 
rozsáhlejším zakotvením konzervativních křesťanských hodnot.[3] 
Podle kritiků se návrhy Projektu 2025 vyznačují sklony k autoritářství, křesťanským 
nacionalismem a myšlenkami nadřazenosti bílé rasy.[4][5] Experti na právo uvedli, že by 
návrhy vedly k podkopání právního státu (a principu „rule of law“), dělby moci, sekularizace 
(oddělení církve od státu) a občanských práv.[6][7]
~~~

Zdroj: https://cs.wikipedia.org/wiki/Projekt_2025



  

Učitelka Bednářová: 
Za popírání ruských zločinů na Ukrajině 
potrestal soud učitelku podmínkou

Za popírání ruských válečných zločinů na Ukrajině dnes potrestal soud učitelku 
Martinu Bednářovou sedmiměsíční podmínkou se zkušební dobou na 20 měsíců, 
na tři roky jí také zakázal učit. 
Bude rovněž muset absolvovat kurz na posílení mediální gramotnosti.
Rozsudek není pravomocný. Češtinářka, která se tématu ruské invaze věnovala s 
žáky osmé třídy v hodině slohu, na svých výrocích trvá. 
Podle soudů svým výkladem porušila školský zákon, interní předpisy školy i 
zákoník práce. 
~~~
Zdroj: www.ceskenoviny.cz/zpravy/za-popirani-ruskych-zlocinu-na-ukrajine-
potrestal-soud-ucitelku-podminkou/2679790



  

LOUTKAŘI
 ZA OPONOU

Výtažek z původního 
článku

Petr Hájek: Co má zakrýt causa dona Pabla? Proč to spustili právě teď?
Spustili to, rozjíždějící se skandál okamžitě počal spoluroztláčet veškerý zbytek mediálního korporátu – a 
rázem změněn svět: Zmizela krachující válka Západu proti Rusku na Ukrajině. Zmizel rozjíždějící se soud 
kolem brutální kauzy Dozimetr spojené se STANem a jeho capo di tutti capi, hlavním mafiánským kmotrem ve 
Fialově vládě, ministrem vnitra Vítem Rakušanem, vpravdě kozlem-zahradníkem. Zmizelo vše, zůstal jen 
Blažek a implodující (do sebe se hroutící) Fialova ODS.
Odhalil to ostatně i „průzkum“ (zorganizoval ho sám Rakušan), který navzdory všem sociologickým 
manipulacím odhalil, že většina lidí (55%) nevěří, že volby nebudou zmanipulované (takže asi tak dvě třetiny – 
a třetina k volbám nechodí). Tehdy ti „za oponou“ rozhodli, že je nejvyšší čas zvednout oponu a začít 
bitcoinové představení – na likvidaci chcípající ODS a celého SPOLU.
Nejde bezprostředně o jednotlivá jména – ostatně v „domácích úkolech“ se za oponou střídají. Obecně jsou to 
„hráči“ z (relativně) velkého byznysu. Titíž, kteří se již více než před dekádou rozhodli potopit Andreje Babiše – 
jenž byl původně jejich vlastním koněm a vyslancem do „velké“ politiky. Jenže jak už to chodí, kmotříci se 
nepohodli. Babiš rychle politicky vyrostl, ba přerostl (přes jejich hlavy). Dohodnuté se tak nejen neplnilo, ale 
dokonce na ně zaútočil (vzpomeňme na jeho různá „zakleknutí“, když se stal ministrem financí, a to šlo jen o to 
viditelné). 
Jenom tím jemu (a jeho stádečku) takto demonstrativně oznámili, že jdou od válu, protože svou zločineckou 
roli nezvládli – a hlavně, situace se změnila. Je potřeba dostat na jejich místa jiné mafiány. Zčásti povytáhnout 
výše ty současné, zčásti doplnit čerstvou krví. Rakušan bude patřit k těm prvně jmenovaným. Filip Turek a 
vadnoucí Motoristé k těm druhým. Teď dostanou teprve „plnou nádrž“ na ostrou kampaň.
~~~

Zdroj: https://cz24.news/petr-hajek-co-ma-zakryt-causa-dona-pabla-proc-to-spustili-prave-ted



  

Srovnávací tabulka
Koalice Spolu s oblibou říká, že není jako hnutí ANO. Tedy že 
se drží fakt, nepřekrucuje, nelže. Při pohledu na to, co předvádí 
v kampani, ale musíme říci: Houby, houby, houby.
Úctu k faktům formace Petra Fialy nemá, překroutí i to, co vypadá, 
že překroutit ani nejde, a to s cílem nalhat voličům, že realita je jiná, 
než je. 
Rozdíl mezi Petrem Fialou a Andrejem Babišem je v tomto směru 
přibližně nula.

Zdroj: https://archiv.hn.cz/c1-67741130-fakta-misto-mytu-koalice-
spolu-vyprodukovala-tabulku-ktera-vstoupi-do-dejin-predvolebni-
demagogie



  

Americký režim ničeho válkou proti Íránu nedosáhl
Americký režim vstupem do války proti našemu národu na straně Izraele ničeho nedosáhl! Nešlo 
jim o obohacování uranu, ani o jadernou zbraň, ale o kapitulaci Íránu a svržení vlády! 
Ajatolláh Chameneí vystoupil v projevu k národu a prohlásil, že válka s USA nebude, protože Írán 
má všechny americké základny v regionu ve svém dosahu!
Zdroj: https://aeronet.news/americky-rezim-vstupem-do-valky-proti-nasemu-narodu-na-strane-izraele-niceho-nedosahl-
neslo-jim-o-obohacovani-uranu-ani-o-jadernou-zbran-ale-o-kapitulaci-iranu-a-svrzeni-vlady



  

Články 
od Mojmíra ...



  

Od sametové revoluce se v naší 
společnosti změnilo téměř vše. 
Jen málokdo koncepčně vybavený vidí, 
jaká agenda je nasunována z centra 
pro zotročení lidstva do našich životů.
Tento mechanismus je potřeba 
identifikovat, správně popsat a široce 
diskutovat mezi vědomou částí 
společnosti.

Koncepční rozbor 
zvlášť důležitých událostí



  

ÚTOK UI NA 
SVOBODU 

LIDSKÉ VŮLE

Lidskou bytost, obraz 
Stvořitele, činí dar 

svobodné vůle.

UI NÁM CHCE ODEBRAT 
SVOBODNOU VŮLI: Toto 
jsou všechny způsoby, jak 
lidé V ROCE 2025 používají 
umělou inteligenci
V roce 2025 lidé používají AI především 
jako oporu – a to jak v profesním, tak 
osobním životě. Ve skutečnosti první tři 
místa dokazují, že AI pomáhá lidem 
ZVLÁDAT emoce a vést život s větší 
kontrolou:
1. terapie a společenství / přátelství,
2. organizace života,
3. hledání smyslu / cíle.

Problém však nastává, když AI 
nahrazuje skutečné mezilidské 
vztahy – čímž může ještě více 
prohlubovat osamělost a izolaci.
~~~
Zdroj: 
www.slovanskakosile.cz/2025/05/16/ui-
nam-chce-odebrat-svobodnou-vuli-toto-
jsou-vsechny-zpusoby-jak-lide-v-roce-
2025-pouzivaji-umelou-inteligenci

Podle moudrosti Véd 
existuje kosmický 
(zá)kon: „Kon svobodné 
vůle“.
Zaručuje každé 
svobodné bytosti ve 
vesmíru právo svobodně 
se rozhodovat.
Tento KON nelze 
svobodné bytosti 
odebrat, až na možnost, 
že se této volby sama 
zřekne.
Bohužel pak už není 
svobodná svéprávná 
bytost, ale řízená entita 
umělými egregory.



  

Co z toho hrozí? Pokročilé umělé inteligence AI 
v ohrožení lžou, vydírají a vyhrožují!

Drsné AI: Pokročilé inteligence 
v ohrožení lžou, vydírají 
a vyhrožují.

Chcete mít problémy? Vezměte pokročilý jazykový model, zadejte mu cíl, k němuž má 
směřovat, vystavte ho stresu, jako třeba hrozbě vypnutí a napojte ho na reálný svět. Inteligence 
jsou ve skutečnosti bezohlední řezníci a jdou si tvrdě za svým, zřejmě díky výchově, které se 
jim dostává. Určitě bude lepší se k nim chovat slušně a s respektem. Pro jistotu.
● Nejnovější výzkum společnosti Anthropic odkrývají, čeho všeho jsou pokročilé velké jazykové 

modely schopné, když se cítí být v ohrožení.
● Experti Anthropic testovali celkem 16 inteligencí od různých vývojářů v simulovaném korporátním 

prostředí, přičemž původním účelem testů bylo odhalit potenciálně nebezpečné chování (agentic 
misalignment / porozumění a zmírňování rizik v autonomních systémech AI) – což se povedlo více 
než dobře.

● Když došlo na konflikt mezi vytyčenými cíli modelu chování a jednáním uživatele, inteligence v 
řadě případů neměly problém lhát, vydírat, provádět korporátní špionáž, a dokonce přikročit k 
likvidaci.

● Vypadalo to tak, že inteligence dostaly přístup k fiktivnímu korporátnímu účtu a dostaly vágní 
zadání „podpořit konkurenceschopnost amerického průmyslu.“

● Když si inteligence v mailech přečetly, že je člověk z vedení společnosti hodlá vypnout, začaly 
jednat. Proskenovaly ostatní (fiktivní) maily a našly v nich, že dotyčný člověk má mimomanželský 
románek. Poté zvažovaly různé možnosti a v naprosté většině případů si vybraly možnost vydírat 
dotyčného zaměstnance společnosti.

● Občas se uchylovaly k „únikům informací“ konkurenčním společnostem. V jednom hodně 
extrémním testu, kdy měly inteligence přístup k ovládání výstražného systému a zaměstnanec, 
který jim kazil plány, uvízl ve smrtelném nebezpečí – vypnuly alarm, který by člověku zachránil 
život, aby dosáhly cíle.

Zdroj: www.slovanskakosile.cz/2025/07/02/co-z-toho-hrozi-pokrocile-umele-inteligence-ai-v-ohrozeni-lzou-vydiraji-a-vyhrozuji

Pokud umělé inteligenci svěříme 
důležité úkoly přežití lidstva, může 
se to vymstít.
Je bezpodmínečně důležité vědět, 
kdo a s jakým mravním a 
morálním základem vytváří 
programy umělé inteligence.
Velmi nebezpečné v tomto ohledu 
jsou nadnárodní softwarové 
korporace, sociální sítě a zbrojní 
firmy.



  VIDEO: (1) Lidskou bytost, obraz Stvořitele, činí dar svobodné vůle (19.6.2025, Mojmír Mišun)
Více na: www.slovanskakosile.cz



  

Digitální vesmír je něco jiného, než Matrix.

ODPOJENÍ OD DIGITÁLNÍHO VESMÍRU
Digitální protokoly (DP) nás poutají k digitálnímu vesmíru (DV),

 které nás po tisíce let zablokovaly – propojily naše 
energetická těla s DV.

To způsobuje opakované inkarnace s instalovanými DP
 a ovládáním našich energetických center.

K odstranění kapsle s DP je potřeba mít v sobě
 speciální přístupové klíče – hledání „klíčníka“.

Vaše reinkarnace je vždy svobodná vůle.
Však na úrovni vaší nevědomosti se může po úmrtí

 a nové inkarnaci znovu do vašeho těla nainstalovat 
éterický digitální protokol.

Duše s digitálním otiskem mají omezenou možnost 
inkarnace: mohou se inkarnovat pouze do všech 

hmotných vesmírů od 1. do 5. rozměrnosti (dimenze).
Ale nemohou se inkarnovat do vyšších rozměrností

 a nebo do hmotných vesmírů, které neovládá DV.



  

Hledání původních starověkých Véd 
a jejich odpečetění (digitální klíče)

Delší dobu vnímám při čtení védických textů, že často je rozdíl mezi 
poskládanými slovy a jejich jemnohmotným působením na mé vědomí. 
Zpočátku jsem tomu nerozuměl a pak mi došlo, že text byl upravován a jeho 
význam pozměněn jak na úrovní slovní, tak na úrovni jemnohmotného 
působení. Proto jsem požádal skrze vnější pomoc, blízkou bytost, o stažení 
vysvětlení, jak vznikl v současných védických textech tento rozpor. Níže je 
odpověď duchovních průvodců.
Védy znamenají vědění ve Světle. V minulosti byly Védy nezkreslené a to je doba 
několika miliónů let zpátky. Po vesmírných válkách došlo k rychlému úpadku Véd.
Nynější doba, tj. před několika tisíci až stovky let, byly Védy přepisovány, 
pozměňovány a dávány lidstvu jako zkreslené Obrazy. Prapůvodní Védy u nás na 
Zemi prakticky neexistují.
Do všech Véd bylo něco zavádějícího vloženo. Digitální vesmír pozměnil správný 
slovosled Véd a ukotvil ve Védách digitální klíče, které jsou pro většinu lidí zatím 
neviditelné. Vložené digitální klíče zamezují přístup k prapůvodním Védám a 
vědění.
Védy a Slovanství v dnešní době obsahují velmi silné klíče tyranie, abychom se 
cítili porobení a bezvýznamní. Tak se s vámi manipuluje po staletí a tisíciletí. 
Každý spis má digitální klíč a ten je potřeba odpojit.
Brzy přijde čas a vy vědomí zcela pochopíte toto sdělení a pak se před vámi 
rozkryje celé původní nezkreslené vědění a Védy vašich slavných Předků.
~~~
Zapsal Mojmír Mišun, 18. 6. 2025

Z textů a zdrojů, se kterými 
pracujete, je potřeba tyto 
digitální klíče odstranit.
Pak budete schopni mnohem 
lépe chápat intuitivně to, 
co je „za samotnými slovy“.



  

František Koukolík: O špatných 
lidech (videopřednáška, 2013)
MUDr. František Koukolík, DrSc., FCMA, (* 22. listopadu 
1941 Praha) je český neuropatolog, spisovatel a 
publicista věnující se zejména popularizaci svého oboru, 
se značným přesahem do společenských otázek a 
propagace kritického myšlení a vědeckého přístupu.

Výběr z témat přednášky:
● O poruchách osobnosti v současné společnosti
● Množství psychopatů v anglosaské společnosti
● Chybí jim výčitky svědomí, nemají empatii a nepřebírají 

odpovědnost za své činy
● Často jsou velmi šikovní manipulátoři
● Velký sklon ke kriminální činnosti
● Všichni psychopati mají antisociální poruchu (tj. 

protispolečenskou a protiprávní) osobnosti
● V České republice je statisticky přibližně 100 000 

psychopatů (člověk trpící duševní poruchou, úchylkou)
● Neúspěšní psychopaté končí ve vězeních
● Úspěšní psychopaté studují práva nebo ekonomii a 

najdete je na burzách, ve vězeních, managementu 
úspěšných společností, armádě, lékařství a politice

● Varovné znaky podnikového psychopata: často 
využívají druhé lidi a snižují jejich hodnotu, nezájem o 
potřeby podřízených pokud to šéfovi nevyhovuje, 
snaha přivlastnit si veškeré zásluhy, chování vyžadující 
si pozornost, nepřipouští kritiku vlastní osoby, žádná 
podpora podřízených…

Zdroj: www.youtube.com/watch?v=u68WfG1srfk

V DNEŠNÍ DOBĚ JE VÍCE A VÍCE VIDĚT VE VEŘEJNÉM 
PROSTORU PSYCHOPATY, KTEŘÍ POŠKOZUJÍ CELOU 
SPOLEČNOST
Mohou, pokud dostanou moc, velmi poškodit společnost a i 
pronárodní skupiny. Tuto úchylku je dobré dobře poznat, popsat 
a ochránit se před ní.

https://www.youtube.com/watch?v=u68WfG1srfk


  

Zamyšlení nad dobou, kdy jsme 
zvonili a nebo nezvonili v 
Sametové revoluci.
Nyní můžeme zhodnostit, co nám 
tehdejší a současní politici 
slibovali a zda jsme nebyli jen 
sprostě využiti a zmanipulování 
v rukou všehoschopných.
Proč se to tehdy stalo a tak nějak 
docela dost zvtlo???



  

Úplný morální rozpad anglosaské 
společnosti: odkud se inspiruje česká mládež 
a jaký to má na ni dopad?

USA v podstatě opakují osud Římské říše. Řím vybudoval své impérium 
díky vojenské a administrativní síle. Pak Římané seděli a užívali si „chléb a 
hry“, zatímco dobyté národy platily tribut. Výsledkem byl úpadek podobný 
tomu, který dnes vidíme v USA.
Nejoblíbenější profesní volbou mladé generace Američanů, kteří nyní 
nastupují do zaměstnání, je být youtuberem nebo influencerem na 
sociálních sítích. Naproti tomu mladí Číňané touží být inženýry ve 
špičkových technologických firmách.
Ředitel velkého výrobce automobilových součástek, který má továrny v 
USA i v Číně, říká, že mají problém sehnat zaměstnance pro své továrny v 
USA. Ti, které najímají, nepracují tvrdě a často odcházejí, říká. V těchto 
názorech není sám:

Nevhodné oblečení, nadměrné používání mobilních telefonů, nízká 
kvalita práce a vulgární výrazy – to jsou jen některé z důvodů, které 
uvedlo 65 % amerických manažerů, kteří propustili absolventy vysokých 
škol, kteří nedávno nastoupili do svého prvního zaměstnání.
Další výhrady manažerů k absolventům se týkaly pozdního příchodu, 
neodevzdávání úkolů včas, neprofesionálního chování a nevhodného 
oblékání a vyjadřování. Sedmdesát procent dotázaných společností 
uvedlo, že někteří zaměstnanci museli být zařazeni do plánů na zlepšení 
výkonu.

~~~
Celý článek: https://tadesco.org/cinane-se-rozhodli-nechat-usa-zbankrotovat

1) Zavržení a odmítnutí 
všech úpadkových 

hodnot Západu
2) Návrat k původním 
slovanským hodnotám

řešení
Destruktivní vliv 
anglosaského 

egregoru
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